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§ 23  
Hastighetsplaner 
Trafiksäkerhetsåtgärder i Hägersten med del av 
Liljeholmen och Spånga-Tensta delområde 1, etapp 1 
(Utl. 2017:151) 
Genomförandebeslut 
Dnr 124-894/2017 

 
Beslut  

1. Trafiknämnden får genomföra trafiksäkerhetsåtgärder i 

stadsdelsnämndsområde Hägersten och del av 

Liljeholmen, till en investeringsutgift om 23,5 mnkr och i 

stadsdelsnämndsområde Spånga-Tensta till en 

investeringsutgift om 55,5 mnkr, enligt utlåtandet. 

2. Utgifterna för 2017 ska inrymmas inom nämndens 

investeringsbudget. 

3. Utgifterna för kommande år behandlas i budget för 2018. 

4. Trafiknämnden får i uppdrag att teckna erforderliga avtal. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Liberalerna, Centerpartiet 

och Kristdemokraterna reserverar sig mot beslutet till förmån för 

det egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:151 behandlas. Utlåtandet 

gäller Hastighetsplaner - Trafiksäkerhetsåtgärder i Hägersten med 

del av Liljeholmen och Spånga-Tensta delområde 1, etapp 1. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Helldén och Brinck, Karin 

Ernlund, Mikael Valier och Patrik Silverudd. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Helldén (MP) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Borgarrådet Brinck (M), Patrik Silverudd (L), Karin Ernlund (C) 

och Mikael Valier (KD) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt Moderaternas och Liberalernas förslag till beslut i 

kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 24  
Central entreprenadupphandling av vård- och 
omsorgsboenden år 2018 av Sjöstadsgården, 
Sofiagården, Riddargården och Elinsborg 
(Utl. 2017:152) 
Förslag från äldrenämnden 
Dnr 170-773/2017 

 
Beslut  

1. Äldrenämndens förslag att Sjöstadsgårdens, Sofiagårdens, 

Riddargårdens och Elinsborgs vård- och omsorgsboenden 

ska ingå i central entreprenadupphandling år 2018, 

godkänns. 

2. Äldrenämnden får i uppdrag att ansvara för genomförande 

av centralupphandling av entreprenaddrift för de vård- 

och omsorgsboenden som anges i ärendet.  

3. Äldrenämnden får besluta om att justera antalet boenden 

om det under arbetet med upphandlingen visar sig vara 

uppenbart olämpligt att inkludera boendet, eller om något 

ytterligare boende ska läggas till i upphandlingen enligt 

vad som framgår av mina synpunkter.  

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:152 behandlas. Utlåtandet 

gäller central entreprenadupphandling av vård- och 

omsorgsboenden år 2018 av Sjöstadsgården, Sofiagården, 

Riddargården och Elinsborg. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Lindblom, Erik Slottner, Maria 

Antonsson, Torun Boucher, Mirja Räihä, Ann-Katrin Åslund, 

Anders Göransson, borgarrådet König Jerlmyr, Andrea Ström, 

borgarrådet Brinck och Alexandra Östback. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Lindblom (V) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

  


